
From:                                 Mette Bjarnt
Sent:                                  Tue, 22 Jun 2021 18:10:44 +0200
To:                                      Mette Bjarnt
Subject:                             VS: Sag 22

Fra: Henrik Birch <hrb@skforsyning.dk>
Dato: 29. maj 2021 kl. 11.04.14 CEST
Til: John Dyrby Paulsen <johdp@slagelse.dk>
Cc: "Knud Vincents (Byråd)" <vincents@slagelse.dk>, "Frank E. Andersen" <fea@slagelse.dk>, Vini 
Lindhardt <vini@slagelse.dk>
Emne: Vedr.: Sag 22

 Kære Alle 
Til jeres orientering kan oplyses, at vi skal bruge ca. 1000 m2 til varmepumpen og energioptagerne. 
Dette areal er til rådighed på den eksisterende matrikel ved kraftvarmeværket. I det projektforslag, som 
er fremsendt til Slagelse Kommune til godkendelse har vi derfor lagt dette til grund for projektet.
Vi kunne dog godt bruge lidt mere areal til energioptagerne, da anlægget bliver kompakt, hvis de skal 
være på kraftvarmeværkets matrikel. 
En løsning kunne være at købe et mindre areal af kommunens entreprenørafdeling (de har en stor 
oplagsplads). Det har jeg drøftet med Peter Johansen og de vil gerne afstå en lille del af arealet om 
nødvendigt. 
Der kunne også være et andre areal i området. F.eks. den gamle genbrugsplads som ikke længere 
benyttes. Vi har fornyligt lejet pladsen til opbevaring af jord.
Vigtigt er dog at holde for øje, at selve varmepumpen skal placeres på samme matrikel som 
kraftvarmeværket. Det er forudsætningen for at vi må bruge den elektricitet vi selv producerer på 
værket til varmepumpen. Herigennem har vi adgang til elektricitet til en meget lav pris og kan 
herigennem producere ekstremt billigt varme.
Varmepumpen kan derfor kun etableres på samme matrikel som selve kraftvarmeværket. 
Med venlig hilsen 
Henrik Birch
Adm. direktør
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